
 

 

 

 

20 juni 2024: Transitietour 
Gebiedsgerichte Energievoorziening. 

NVDO Jongerenboard in samenwerking 
met Platform TVVL, Bouwend Nederland, 
NEVAP, Rijs vastgoedbedrijf, Koninklijke 
Jong NLIngenieurs en Bouwcampus. 
 
De groep Young Professionals verzamelt zich 
vandaag in Theater de Spiegelt te Zwolle.  

 
Harald Versteeg (Transitiemanager Stichting de 
Bouwcampus) stelt een vraag tijdens zijn 
opening van deze bijeenkomst om te polsen 
waarom de aanwezigen eigenlijk deelnemen. 
Tevens stelt hij de bedrijven voor die hebben 
meegedaan aan het organiseren van deze 

transitie tour. Hierna geeft hij Marco Kock, 

verbinder in de bouw- & infrawereld en (prefab 
meterkast specialist aan het woord. Hij vertelt 
over het verleden van energie en hoe het verder 
gaat in de toekomst. Hij stelt de vraag waar de 
sleutel ligt tot het oplossen van het energie 

vraagstuk. Vervolgens geeft hij verschillende 
voorbeelden van opwekbronnen. Marco liet ons 
door hulp van een filmpje zien van waar hier in 
de omgeving sprake is van riothermie. 
 

Ook zegt hij dat het niet de bedoeling is dat wij 

de elektriciteit van de buurvrouw of man 
gebruiken. Daar worden nu tegenwoordig wel 
meer uitzonderingen van gemaakt. Wat ook 
heel interessant was is hij liet een filmpje zien 
van een onderwater batterij, systemen die ze 
willen gaan voortzetten in de toekomst. Leuk 
zijn de nieuwsvoorbeelden die hij geeft in de 

regio Zwolle. 
 

Michiel Damoiseaux, Transitiemanager stichting 
bouwcampus, stelt zich voor. Hij gaat ons een 
presentatie geven over de wereld van B. De 
wereld van B gaat over het energiesysteem van 
morgen.  Hij liet ons de netcongestie kaart zien. 

Opvallend is dat wij een fractie hebben van nu 
nog maar 7% en in 2050 energiebesparing, 
terwijl 70% nodig is. Leuk was het audio 
fragment waarin het geluid van de eerste 
computer te horen was. Ook legde hij uit hoe 

het vroeger ging met de telefoon-centrale. Dat 
alles allemaal naar 1 centrale werd verzonden 

en dan pas naar de juiste.  
Hierna vertelde Aukje werkzaam bij het RVB 
(Rijksvastgoedbedrijf) het energievraagstuk 
eruit ziet in de praktijk. Zij houdt een logboek 
bij van alles waar het Rijksvastgoedbedrijf door 
heen gaan in hun project. Zij laat ons een tijdlijn 
zien van een plan dat in 2025 plaats zal vinden.  

 

Ron, werkzaam bij gemeente Zwolle, gaf inzicht 
in het energievraagstuk bij de gemeente. Hij 
vertelt dat de bewoners zich minder erg 
focussen op de waterpomp, maar meer wat er 
gebeurt er met hun woning en waar gaat het 
geld naar toe.   

 
Met een lunchtasje onder de arm voerde de 
transitietour per bus naar IJssel centrale. Amy 
en Lex van BOEI stellen zich even voor. Lex is 

projectmanager bij BOEI en Amy geeft ons 
vandaag de rondleiding.  

 
 
De kunst dat in het HDC gebouw staat is de 
reden dat dat pand überhaupt  nog staat, want 
toen het nog in werking was, was het 95% 
groter.  Op het groene gedeelte om de IJssel 
centrale heen worden 500 woonfilialen 
gebouwd. Wat je ook ziet is tijdens het slopen 

van 1 van de gebouwen op de stop knop is 
gedrukt. Dit kan gevolgen hebben voor het 
herbouwen zegt Lex.  
 



 

 

 

 

We liepen naar de dijk en vanaf daar konden we 
zien hoe groot het bedrijf nou eigenlijk echt is. 

En het was bizar groot gebied. Hier konden we 
ook zien hoe de verbindingen gaan plaatsvinden 
tussen de woningen en de IJssel centrale. Ook 
werden we rondgeleid in de koelwaterhal. Hier 
was al het water drooggelegd en was dus 
toegankelijk om te bekijken.  
 

   

 
 
We liepen terug naar de bus om terug te gaan 
naar Theater De Spiegel. Hans is werkzaam bij 
Schneider Electric en is verantwoordelijk voor 
igital energy België en Nederland. Hij had als 
quote niet wachten of stilzitten, maar een stap 

zetten. ij.  
 
Hierna kwam Marlies Zwart namens het 
Rijksvastgoedbedrijf aan het woord. Marlies is 

werkzaam bij de afdeling Gebied en 
Vastgoedontwikkeling. Zij ontwikkelen  met 

departementen (verstrekken van subsidie aan 
een consortium). De casus Noorderkwartier is 
de casus waar de Young Professionals mee aan 
de slag gingen.  
 
Marlies laat zien hoe ze bepaalde omgevingen 
hier in Zwolle aan het Noorderkwartier willen 

verbouwen.  
  
De deelnemers gaan vervolgens in groepjes 
met de uitwerking van de casus.   

 

 
 

 
 
Uiteindelijke moesten ze hun casus pitchen aan 
de Jury.  
 
Het groepje met het beste idee had gewonnen 
en de jury ging met dat plan serieus kijken 

naar wat mogelijk was om dat plan voor te 
zetten.  
 

 
Afsluitend konden we nog een drankje en een 
hapje drinken.  
 
De samenwerkende partijen in de Transitietour 

zijn alweer druk met de organisatie van de 
volgende uitdagende tour. 
 
www.nvdo.nl houdt je geïnformeerd! 

 
 

 
 
 
 

 

http://www.nvdo.nl/

